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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO–GORANSKA  
ŽUPANIJA 

OPĆINA JELENJE 
Općinsko vijeće 

KLASA: 010-01/21-01/20 
URBROJ: 2170-20-03-03/11-24-2 
Dražice, 15. 1. 2024.  
 

ZAPISNIK 

SA 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELENJE 

Održane 21. prosinca 2023. godine u Domu kulture Dražice s početkom u 18:30 sati 

 

Predsjednica Vijeća pozdravlja prisutne i u 18.30 sati otvara sjednicu.  

Predsjednica Vijeća proziva prisutne redom, Mauro Miculinić, Ivoslav Ban, Arsen Blažić, Fedor 
Dorčić, Marinko Grabar, Kristian Hlača, Siniša Linić, Izabela Nemaz, Martina Mičetić Davidić, Ivica 
Pilčić, Vanda Radetić Tomić i Dino Piljić 

Ostali nazočni: općinski načelnik Robert Marčelja, pročelnica JUO-a Općine Jelenje Martina Perhat, 
Vesna Bruketa voditeljica odsjeka za proračun i mještanka Asja Valković - Mika  

Zapisnik vodi: Boris Kovačić 

Predsjednica Vijeća konstatira da je nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih 
odluka. 

Predsjednica Vijeća otvara raspravu za usvajanje zapisnika s 16. sjednice Općinskog vijeća. 

Za riječ se javlja Ivoslav Ban koji navodi da nema na internetu audio zapisa s prošle sjednice, također 
napominje da je on kada se govori o zapisniku sa sjednice iz rujna istaknuo da je krivo navedeno 
obilježavanje dana protiv totalitarizma i ta primjedba je usvojena dok ona koja je puno bitnija nije 
usvojena o nazočnosti mještana na sjednici, jer to nije bio predmet na toj sjednici nego na sjednici 
ranije, kada je u pitanju sadržaj zapisnika s prethodne sjednice, ističe kada je u pitanju aktualni sat 
da je odgovorio na sugestiju načelnika o potpisivanju granica s Općinom Čavle, vrlo jasno sam rekao 
da je problem granica s Općinom Čavle nastao puno ranije nego sam se ja rodio i da se 2003. godine 
to nije baziralo na mome potpisu. 

Predsjednica vijeća napominje da su prihvaćene primjedbe Ivoslava Bana. 

Predsjednica Vijeća daje na glasanje zapisnik s 16. sjednice Općinskog vijeća, zapisnik je prihvaćen 
s 6 glasova „ZA“, „PROTIV“ su Ivoslav Ban, Vanda Radetić Tomić, Marinko Grabar, Fedor Dorčić i 
Mauro Miculinić. 

 

Predsjednica Vijeća predlaže sljedeći 
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DNEVNI RED 
 

Aktualni sat 

1. Obavijest o prestanku mirovanja mandata članu Općinskog vijeća i prestanku obnašanja 
dužnosti zamjenice člana Općinskog vijeća 

2. Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa Općine Jelenje za 2024. godinu 
3. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi, obrazovanju i religiji Općine Jelenje za 2024. 

godinu 
4. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Općine Jelenje za 2024. 

godinu 
5. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području općine Jelenje za 

2024. godinu 
6. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području općine Jelenje za 2024. 

godinu 
7. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru općine Jelenje za 2024. godinu 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelenje za 2024. godinu  
9. Prijedlog Proračuna Općine Jelenje za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. godinu 
10. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Jelenje za 2024. 
11. Prijedlog Odluke o stipendiranju sportašica i sportaša sa područja općine Jelenje 
12. Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone Jelenski vrh 

(„Službene novine Primorsko-goranske županije“, broj 07/04, 17/05) 
13. Prijedlog Odluke o posebnim potporama Općine Jelenje 
14. Prijedlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostora u vlasništvu Općine Jelenje. 
15. Prijedlog Odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje prostora u objektima u 

vlasništvu Općine Jelenje 
16. Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Jelenje za 2023. godinu, 
17. Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine 

Jelenje, 
18. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Jelenje  za 2024. godinu  s financij-

skim učincima za trogodišnje razdoblje, 
19. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za područje općine Jelenje. 

 
Predsjednica Vijeća predlaže da se Dnevni red nadopuni točkom 20. Prijedlog Odluke o proglašenju 
komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u vlasništvu Općine Jelenje – Nerazvrstana 
cesta kod Dnevnog centra za starije osobe. 
Prelazi se na glasanje za navedenu dopunu, ista je prihvaćena s 10 glasova „ZA”, „PROTIV” je 
Vanda Radetić Tomić  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s navedenom dopunom. 
 
Prelazi se na aktualni sat u kojem vijećnici imaju pravo postaviti po dva pitanja načelniku. 
Za riječ se javlja Mauro Miculinić koji pita da li se ima kakvih saznanja zašto je maknut bankomat 
Adiko banke, načelnik pojašnjava da se navodno smanjuje poslovanje da je to sve što zna, 
imenovani vijećnik pita da li je raspisan natječaj za udruge te pita zašto nije uplaćena rata za 12. 
mjesec i kada se ista može očekivati, Vesna Bruketa pojašnjava da za prosinac još nije uplaćeno da 
će biti uskoro. 
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Za riječ se javlja Ivoslav Ban koji pita što je s gradnjom kanalizacije odnosno kada će početi radovi 
na gradnji iste, načelnik odgovara da nema informaciju kada će početi i da Hrvatske vode čekaju 
sredstva za cijeli projekt, aglomeracija ne pokriva sva područja, u principu se čekaju Hrvatske vode 
jer je natječaj proveden, imenovani vijećnik pita u svezi rekonstrukcije čitaonice u Podkilavcu, ističe 
da je ta rekonstrukcija bila planirana za 2020. godinu pa za 2021., pa za 2022., pa za 2023. pa sada 
za 2024. godinu, ističe da taj projekt nije ušao urbanu aglomeraciju pa da li će to općina financirati 
sama ili će netko to sufinancirati, načelnik ističe da je bilo to planirano kroz urbanu aglomeraciju ali 
nije prošlo, razmotriti će se opcija da se navedeni projekt sufinancira iz dodatnih prihoda. 
Za riječ se javlja Fedor Dorčić koji pita šta se događa po pitanju posovih stanova u Jelenju, načelnik 
odgovara da nema više posovih stanova u Jelenju, oni nisu izgrađeni, nije proveden cijeli postupak, 
budući APN nije poštovao ugovor, imenovani vijećnik pita u kojoj fazi je katastarska izmjera, načelnik 
kaže da se obavljaju dogovori i da u prvom kvartalu 2024. godine bi to trebali krenuti, a naše područje 
ovisi o Katastru a ne o nama, mi smo omogućili prostor koji je potreban za navedeno  
Za riječ se javlja Marinko Grabar koji pita da li je moguće da se nađe neki alternativni prostor za 
dječje igralište u Lukežima, načelnik ističe da je lokacija dobra te isto pojašnjava i ističe da se nije 
razmatrala neka druga lokacija. 
Za riječ se javlja Ivica Pilčić te da postoji problem s konjima koji su se pojavili posljednjih dana te pita 
kako da mještani reagiraju, načelnik ukazuje da su konji problem u cijeloj županiji i da je to „začarani 
krug“ jer se malo zna čiji su malo se ne zna čiji su a za iste se dobivaju poticaji, imenovani vijećnik 
ističe da je u Podkilavcu jedna derutna građevina koja ugrožava promet pa pita da li postoji 
mogućnost da se ista sanira odnosno ukloni putem vlasnika, načelnik odgovara da nije upoznat da 
je potrebno prijaviti komunalnom odsjeku pa će se riješiti. 
 
Predsjednica Vijeća zaključuje aktualni sat te se prelazi na 1. točku Dnevnog reda. 
 

Točka 1. Dnevnog reda 
 Obavijest o prestanku mirovanja mandata članu Općinskog vijeća i prestanku 

obnašanja dužnosti zamjenice člana Općinskog vijeća 
 
Audio zapis sjednice nalazi se na službenim stranicama Općine Jelenje, link : 
(https://www.jelenje.hr/dokumenti/opcinsko-vijece-opcine-jelenje/sjednice-vijeca/audio-vizualni-
materijal )  
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Ivica Pilčić podnosi izvješće Mandatne komisije, odnosno uvodno izlaže točku 1. Dnevnog reda. 
 
Informacija odnosno obavijest o prestanku mirovanja mandata članu Općinskog vijeća i 
prestanku obnašanja dužnosti zamjenice člana Općinskog vijeća primljena je na znanje. 
 

                 Točka 2. Dnevnog reda 
 Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa Općine Je-

lenje za 2024. godinu 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa Općine Jelenje za 2024. godinu 
usvojen je s 10 glasova „ZA”, „SUZDRŽAN” je Fedor Dorčić. 
 

https://www.jelenje.hr/dokumenti/opcinsko-vijece-opcine-jelenje/sjednice-vijeca/audio-vizualni-materijal
https://www.jelenje.hr/dokumenti/opcinsko-vijece-opcine-jelenje/sjednice-vijeca/audio-vizualni-materijal
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Točka 3. Dnevnog reda 
 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi, obrazovanju i religiji Općine Jelenje za 

2024. godinu 
    

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 3. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 29:09 do 30:22, u navedenoj raspravi sudjelovao je Mauro 
Miculinić.                                        
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi, obrazovanju i religiji Općine Jelenje za 2024. 
godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 

Točka 4. Dnevnog reda 
Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Općine Jelenje za 2024. 

godinu 
  

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 4. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 30:58 do 35:38, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban, 
Vanda Radetić Tomić, Martina Perhat i Robert Marčelja. 
Martina Mičetić Davidić došla je na sjednicu u 19:10 sati. 
Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Općine Jelenje za 2024. 
godinu prihvaćen je jednoglasno. 

Točka 5. Dnevnog reda 
Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području općine Jelenje za 

2024. godinu 
  
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predlagatelj akta predložio je izmjenu na način da se korigiraju članci tako da dvostruko označeni 
članak 2 nosi naziv članak 3., dok članci 3 i 4 postaju članci 4 i 5. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.                                                                        
Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području općine Jelenje za 2024. 
godinu prihvaćen je s 9 glasova „ZA“, „SUZDRŽANI“ su Ivoslav Ban, Vanda Radetić Tomić i 
Mauro Miculinić  

 
Točka 6. Dnevnog reda 

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području općine Jelenje za 2024. 
godinu 
                    
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predlagatelj akta predložio je izmjenu da u točki 2.1.1. na način da se riječi „ostala nematerijalna 
proizvodnja“ zamjenjuje riječima „projektiranje“, u točki 3.1.2. na način da se riječi „ostala 
nematerijalna proizvodnja“ zamjenjuje riječima „projektiranje“, u točki 4.1.2. na način da se riječi 
„ostala nematerijalna proizvodnja“ zamjenjuje riječima „projektiranje“ i u točki 4.2.2. na način da se 
riječi „ostala nematerijalna proizvodnja“ zamjenjuje riječima „projektiranje“. 
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Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 6. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 38:43 do 43:40, u navedenoj raspravi sudjelovali su Mauro 
Miculinić, Robert Marčelja, Martina Perhat i Vanda Radetić Tomić 
Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području općine Jelenje za 2024. 
godinu prihvaćen je s 8 glasova „ZA“, „SUZDRŽANI“ su Mauro Miculinić, Fedor Dorčić, Vanda 
Radetić Tomić i Ivoslav Ban. 
 
                                                                 Točka 7. Dnevnog reda 
 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru općine Jelenje za 2024. godinu 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 
u prostoru općine Jelenje za 2024. godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
 

Točka 8. Dnevnog reda 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelenje za 2024. godinu  

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelenje za 2024. godinu prihvaćen je 
jednoglasno. 
 

Točka 9. Dnevnog reda 
 Prijedlog Proračuna Općine Jelenje za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. godinu 

   
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica vijeća navodi da su na ovu točku pristigla dva amandmana vijećnika Ivoslava Bana te 
uvodno čita iste. 
Ivoslav Ban uvodno izlaže amandmane te se načelnik Robert Marčelja očituje na iste. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ po amandmanima Ivoslava Bana, prelazi se na glasanje. 
Prelazi se na glasanje za I. amandman Ivoslava Bana, smanjenje stavke potpore turizmu i povećanje 
stavke potpore udrugama u sportu te povećanje potpora za novorođeno dijete, isti nije prihvaćen s 
7 glasova „PROTIV“, „ZA“ su Mauro Miculinić, Vanda Radetić Tomić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban, 
„SUZDRŽAN“ je Fedor Dorčić. 
Prelazi se na glasanje za II. amandman Ivoslava Bana, umjesto predloženog iznosa naknade za rad 
predstavničkog tijela od 25.000,00 eura predlaže se smanjenje tog iznosa na 21.000,00 eura a 
povećava se stavka pomoć za podmirenje troškova prehrane i prigodne pomoći, isti nije prihvaćen 
s 7 glasova „PROTIV“, „ZA“ su Mauro Miculinić, Fedor Dorčić, Vanda Radetić Tomić, Marinko Grabar 
i Ivoslav Ban. 
Predsjednica vijeća otvara raspravu za točku 9. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.09:50 do 1.44:17, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav 
Ban, Vanda Radetić Tomić i Robert Marčelja. 
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Prijedlog Proračuna Općine Jelenje za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. godinu usvojen je s 
7 glasova „ZA“, „PROTIV“ su Ivoslav Ban, Fedor Dorčić i Marinko Grabar „SUZDRŽANI“ su 
Mauro Miculinić i Vanda Radetić Tomić.   
 

Točka 10. Dnevnog reda 
 Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Jelenje za 2024. 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Jelenje za 2024. usvojen je sa 7 glasova 
„ZA”, „SUZDRŽANI” su Ivoslav Ban, Mauro Miculinić, Marinko Grabar, Vanda Radetić Tomić 
i Fedor Dorčić.  
 

Točka 11. Dnevnog reda 
 Prijedlog Odluke o stipendiranju sportašica i sportaša s područja općine Jelenje 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Ivoslav Ban uvodno izlaže ovu točku Dnevnog reda. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.  
Fedor Dorčić je napustio sjednicu  
Arsen Blažić je napustio sjednicu. 
Prijedlog Odluke o stipendiranju sportašica i sportaša s područja općine Jelenje usvojen je 
jednoglasno. 
 

Točka 12. Dnevnog reda 
 Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone Jelenski 

vrh („Službene novine Primorsko-goranske županije“, broj 07/04, 17/05) 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Ivica Pilčić trenutno je napustio sjednicu 
Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone Jelenski vrh 
(„Službene novine Primorsko-goranske županije“, broj 07/04, 17/05) usvojen je s 5 glasova 
„ZA”, „SUZDRŽANI” su Mauro Miculinić, Ivoslav Ban, Marinko Grabar i Vanda Radetić Tomić. 

Točka 13. Dnevnog reda 
 Prijedlog Odluke o posebnim potporama Općine Jelenje 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 
Ivica Pilčić se je vratio na sjednicu. 
Prijedlog Odluke o posebnim potporama Općine Jelenje usvojen je jednoglasno. 
 

Točka 14. Dnevnog reda 
 Prijedlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostora u vlasništvu Općine Jelenje 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
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Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 14. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio 
zapisom da se nalazi u istome u trajanju od 1.51:29  do 1.52:57, u navedenoj raspravi sudjelovao 
je Ivoslav Ban 
Arsen Blažić se je vratio na sjednicu. 
Prijedlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostora u vlasništvu Općine Jelenje usvojen 
je sa 6 glasova „ZA”, „SUZDRŽANI” su Marinko Grabar, Mauro Miculinić, Ivoslav Ban, Vanda 
Radetić Tomić i Arsen Blažić 

Točka 15. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje prostora u objektima u 

vlasništvu Općine Jelenje 
    

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 15. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 1.53:54 do 2.07:13, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav 
Ban, Martina Perhat i Vanda Radetić Tomić. 
Prijedlog Odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje prostora u objektima u 
vlasništvu Općine Jelenje usvojen je s 9 glasova „ZA“, „SUZDRŽANI“ su Ivoslav Ban i Vanda 
Radetić Tomić 

   
Točka 16. Dnevnog reda 

Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Jelenje za 2023. godinu 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 16. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom 
da se nalazi u istome u trajanju od 2.07:53 do 2.09:20, u navedenoj raspravi sudjelovao je Mauro 
Miculinić. 
Vanda Radetić Tomić napustila je sjednicu 
 Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Jelenje za 2023. godinu usvojena je s 8 glasova 
„ZA“, „SUZDRŽANI“ su Ivoslav Ban i Marinko Grabar. 
 

Točka 17. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine 

Jelenje 
 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu.  
Vanda Radetić Tomić se vratila na sjednicu.  
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 17. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio 
zapisom da se nalazi u istome u trajanju od 2.09:58 do 2.14:22, u navedenoj raspravi sudjelovali 
su Ivoslav Ban, Robert Marčelja i Vanda Radetić Tomić.                                    
Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine 
Jelenje usvojen je s 7 glasova „ZA”, „SUZDRŽANI” su Mauro Miculinić, Ivoslav Ban, 
Marinko Grabar i Vanda Radetić Tomić. 

Točka 18. Dnevnog reda 
Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Jelenje  za 2024. godinu  s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 
 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
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Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.                                                                                                                                                                                           
Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Jelenje  za 2024. godinu  s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje usvojen je sa 7 glasova „ZA“, „SUZDRŽANI“ 
su Ivoslav Ban, Vanda Radetić Tomić, Marinko Grabar i Mauro Miculinić. 
 
 
 
 

Točka 19. Dnevnog reda 
Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za područje općine Jelenje 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu.  
Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje.                                                                                                                                                                             
Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje mrtvozornika za područje općine Jelenje 
usvojen je jednoglasno.                                                  
                                 

Točka 20. Dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 

vlasništvu Općine Jelenje – Nerazvrstana cesta kod Dnevnog centra za starije osobe. 
 

 
Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
Pročelnica Martina Perhat uvodno izlaže ovu točku Dnevnog reda. 
Predsjednica Vijeća otvara raspravu za točku 20. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio 
zapisom da se nalazi u istome u trajanju od 2.17:50 do 2.21:21, u navedenoj raspravi sudjelovali 
su Vanda Radetić Tomić, Martina Perhat i Siniša Linić. 
Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 
vlasništvu Općine Jelenje – Nerazvrstana cesta kod Dnevnog centra za starije osobe 
usvojen je jednoglasno.                                                                               
 
 
Predsjednica Vijeća zahvaljuje vijećnicima na sudjelovanju i pozdravlja ih te zaključuje 17. sjednicu 
Vijeća Općine Jelenje u 20:57 sati. 

     Zapisničar          Predsjednica Vijeća 
 
______________                  __________________ 
    Boris Kovačić                          Izabela Nemaz 
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